
 

Protokoll styrelsemöte 15/1 2024 
 
Närvarande: Karolin Holmström, Sven Ahrenhold, Madeleine Pinjegård, Ylva Möller, 
Tobias Larsson, Henrik Svärd, Olof Holmström och Kent Ekblad. 

1. Mötet öppnas  
Ordförande Madeleine Pinjegård öppnar mötet. 

2. Val av justeringsman  
Tobias Larsson väljs som justeringsman jämte ordförande att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning och saker till punkten övrigt  
Dagordningen godkänns. Inga saker till punkten övrigt. 

4. Ekonomi  
Ekonomin redovisas av Karolin. 

5. Bokningar:  
2024: 17/1, 26–28/1, 2/2, 8/2, 17/2, 18/2, 23–25/2, 2/3, 9/3, 14/3, 4/4, 19–21/4, 16/5, 5/6 

6. Information  
a. Gardiner uppsatta. Hoppas akustiken är bättre nu.  
Madeleine kommer att sy upp gardinerna.  

7. Årsmöte  
a. Datum innan mars månads utgång. (Cia kan inte 26/2, 25/3) 
11 mars kl. 19.00. 
 
b. Bokföring och protokollskopior till Sandy och Ingmar.  
Karolin bokar tid för revision. 
 
c. Affisch (Cia)  
Affisch skickas ut. 
 
d. Fastlagsbullar, vem, hur? Kaffe och andra förberedelser?  
Ylva bakar fastlagsbullar. Vi samlas kl. 18.00 för förberedelser.  
 
e. Verksamhetsberättelse. Förslag bifogas. 
Allting ser ok ut. 

f. Val till styrelsen mm. Lista bifogas. De med ett kryss står på tur för val om de vill.  
Några fyllnadsval behövs för Henrik och Kim. Revisorerna ska tillfrågas om de vill 
väljas om. Valberedningen väljs på årsmötet.  
Karolin frågar revisorerna om de vill sitta kvar.  
Förslag på att välja upp Sven till ledamot och Henrik flyttas ner till suppleant.  



 
Behöver välja in en revisorssuppleant då Olle Svärd avgår.  
Valberedningen försöker hitta några fler att välja in som suppleant. 
 
g. Ordförande för årsmötet?  
Ingmar Holmström tillfrågas. 
 
h. Ska medlemsavgiften för 2025 ändras?  
Styrelsen beslutar att vi inte ska höja avgiften. 
 
i. Blommor eller annat till avgående styrelseledamöter. Kim har redan fått.  
Cia köper blommor till mötesordförande på årsmöte och till Olle Svärd som avgår som 
revisorssuppleant.  

8. Ärende till Byalagsrådet 17/1?  
Nej 
 
9. Medlemsblad med inbetalningskort.  
Madeleine skriver medlemsbladen. 
Diskussion angående om man ska avveckla medlemsbladen och gå över till mer digitalt.  

10. Vilka evenemang kan vi planera in nu? De kan komma med i bladet 
a. Växtloppis och våffelfest. 11/5 eller 18/5 
Bestäms till den 18/5. Tid planeras senare. 
 
b. Midsommarfest. Musik är redan bokad.  
21/6. Rickard Harletun bokad för musik. 

11. Övrigt  
På nästa möte måste vi planera Musikkvällen 2024. 
Förslag på att ha en HLR-utbildning.  
Sakerna i Första hjälpen-tavlan behöver bytas ut. 

12. Nästa möte  
Årsmöte den 11 mars.  
Datum för nästa styrelsemöte beslutas på konstituerande möte efter årsmötet. 

13. Mötet avslutas 
Ordförande Madeleine Pinjegård avslutar mötet. 

 

 

___________________________  __________________________ 
Ordförande Madeleine Pinjegård  Justerare Tobias Larsson 


